
 

 

 

 

 
 
Marktcommissie 
Vergadering van 16 juni 2009 
 
 
 
Verslag 
 
 
Aanwezig: 
Wethouder S. Strous (voorzitter), B. de Vos (marktmeester, verslaglegging), E. Smits,  
H. Hoens, mevrouw A. Maseland;  
 
Afwezig: 
Met kennisgeving : P. de Jong (secretaris),  H. Bex,  
Zonder kennisgeving : J. Tromp, B. Tebrunsvelt, B. Mahu, I. Mahu-de Ridder ; 
 
1. Opening. 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom.  
De voorzitter besluit om zonder de afwezige commissieleden de vergadering te laten 
plaatsvinden. 
 
 
2. Ingekomen stukken. 
 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
De mededelingen van de marktmeester worden aan de hand van de bijlage doorgelopen 
en voor kennisgeving aangenomen.  
Ten aanzien van de markt Stramproy deelt de heer Smits nog mede dat er wel een 
franchisenemer van ’t Stoepje wil komen maar dan geen marktgeld wil betalen. 
Hiermee akkoord gaan betekent het scheppen van een precedent dat zal doorwerken op 
de overige standplaatshouders. Om die reden zal hiermee niet worden ingestemd. De 
voorzitter is van mening dat aan de huidige tegemoetkoming in de verlaging van het 
marktgeld niet behoeft te worden getornd. 
 
 
3. Verslag 10 maart 2009; 
 
Het verslag van 10 maart wordt goedgekeurd met dien verstande dat onder punt 2A. de 
eerste regel als volgt dient te worden vastgelegd; 
“De heren Bex en Smits spreken hun onvrede uit over het feit dat enkele kooplieden t.b.v. 
het Huis van de Kerstman zijn verplaatst, en daarbij bleek dat er de eerste zaterdag geen 
activiteiten in en rond dit huis waren en de zaterdagen daarna niet vóór 13.00 uur.” 
 
Actie marktmeester: bespreken met mevrouw M. Engelen van CWP om bij de volgende 
editie van het Huis van de Kerstman tot een goede oplossing/afspraak te komen. (Huis 
open vanaf 10.00 uur). 
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4. Terugblik op de jaarmarkt; 
 
Het commentaar is kort en bondig. Het was ontzettend druk en er is goed verkocht. 
 
De marktmeester noemt nog de inning van het reclamegeld bij de deelnemers aan de 
jaarmarkt. Die kooplieden zouden hiervoor niets terug hebben gekregen. De heer Smits 
stelt dat zij daarvoor wel wat terug hebben gekregen. De deelnemers aan de jaarmarkt 
hebben bonnenboekjes gekregen waarmee consumenten konden deelnemen aan de 
fietsen- en tassenactie. (De vaste kooplieden hebben hiervoor betaald). Er zijn vanwege 
de belangstelling hiervoor aanvullende boekjes verstrekt. Verder hebben zij 
meegeprofiteerd aan voorafgaande reclame voor de jaarmarkt. 
 
 
5. Aantrekkelijkheid van de markt; 
 
Er wordt gesproken over de huidige eindtijd van de markt. 
De commissieleden stellen vast dat 16.00 uur een redelijke eindtijd is. Tegen vieren valt 
de verkoop sterk terug. De commissie onderkent dat er voor 16.00 uur niet mag worden 
ingepakt. De marktmeester moet hierop toezien en handhaven. Om de openingstijden van 
winkels en de markt op elkaar af te stemmen voert de heer Smits het argument aan dat 
alle winkels in de binnenstad dan ook gelijk met de markt (09.00 uur) open moeten zijn. 
De commissie adviseert om de eindtijd van 16.00 uur niet te wijzigen. 
 
Gehouden reclameacties; 
De fietsen- en tassenacties waren een groot succes. De consument was gretig op 
deelnamebonnen en de kooplieden hebben op een paar uitzonderingen na op uitstekende 
wijze reclame voor hun zaak gemaakt. 
De traktatie met bonbons op Moederdag werd gewaardeerd door alle dames. 
 
Wel of niet doorgaan van de markt tijdens de stadskermis; 
De heer Hoens vindt dat er geen sprake kan zijn van het niet laten doorgaan van de markt 
op kermiszaterdag. Vooral de kooplieden in de foodsector zijn aan hun klanten verplicht 
om ook op die dag aanwezig te zijn. 
De heer Smits stelt dat tot ergens tussen 13.00 en 14.00 uur is er nog goed is te verkopen 
maar dat het dan stilvalt. Hij stelt voor de eindtijd te vervroegen. De commissie is na 
overleg van mening dat een eindtijd van 14.00 uur voor de kermismarkt reëel is en gaat 
akkoord met het voorstel van de heer Smits. 
De nieuwe eindtijd wordt extern gecommuniceerd via de gebruikelijke kanalen en ook in 
de kermiskrant die jaarlijks in de wijde omgeving van Weert huis-aan-huis wordt 
verspreid. 

 
Geplande zomeractiviteiten; 
Voor de laatste marktdag in juli is afgesproken dat er een koopman komt met een antieke 
ijscokar die gratis ijsjes zal uitdelen op de markt. De ijscokar heeft dusdanige afmetingen 
dat hij nagenoeg overal op de markt kan komen. 

 
 

6. Conceptregeling standwerken; 
 
De commissie gaat zonder voorstellen tot aanpassing akkoord met het voorliggende 
concept voor een standwerkersregeling. Om te komen tot een afgewogen advies aan het 
gemeentebestuur krijgen de afwezige commissieleden de gelegenheid om schriftelijk hun 
mening hierover kenbaar te maken. Het is de bedoeling dat het gemeentebestuur in 
augustus de regeling standwerken vaststelt; 
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7. Beschikbaar stellen van de standwerkersplaats bij de ingang van de Munt aan 
de Nieuwe Markt t.b.v. een vaste standplaatshouder; 
 
Door P. van Wegberg is gevraagd of hij een vaste standplaats kan krijgen bij de ingang 
van de Munt aan de Nieuwe Markt. Dit is een standwerkersplaats. In de voorbije jaren 
heeft van Wegberg een mooie en uitgebreide collectie zilveren sierraden (Amora kralen) 
opgebouwd. Hij is nagenoeg elke zaterdag present. De commissie is van mening dat de 
uitpak van Van Wegberg een aanwinst is voor een markt. Een mooie presentatie en altijd 
present. Ten aanzien van de uitpak is de commissie van mening dat hij met de bekende 
tafels en parasols moet mogen uitpakken. Gelet op die bekende presentatie kan hem 
gezien de “kwaliteit van de markt“ worden toegestaan om in dit geval met zijn eigen 
materiaal uit te pakken. 
Om tot een afgewogen advies te komen ten aanzien van het verminderen van 9 naar 8 
standwerkersplaatsen wordt aan de vertegenwoordiger standwerkers en aan die van de 
CVAH schriftelijk de mening gevraagd. 
 
 
8. Rondvraag en sluiting; 
 
De heer Smits stelt vast dat het verbod tot afrijden via de Maasstraat vóór 17.00 uur erg 
veel overlast oplevert. De voertuigen met aanhanger moet in een aantal gevallen achteruit 
manoeuvreren. Dit levert gevaarlijke situaties op, leidt tot stremmingen in de 
publieksstroom op de (oude)Markt en levert conflictsituaties op. De heren Hoens en Smits 
zijn van mening dat dit potentieel gevaarlijker is dan afrijden via de Maasstraat die dan al 
erg rustig is. Smits stelt dat het afrijden via de Maasstraat niet gevaarlijk is daar er in het 
verleden altijd rustig is gereden. Dit laatste wordt onderschreven door de marktmeester. 
De heer Smits gaat in gesprek met enkele winkeliers uit de Maasstraat om te zien of er 
overeenstemming kan worden bereikt om wel via die straat af te rijden. De marktmeester 
stelt dat het alleen om áfrijden kan gaan. 
 
Mevrouw Maseland spreekt ook namens haar man haar waardering uit voor de aandacht 
die de marktcommissie heeft geschonken aan hun huwelijksjubileum. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. 
 
 
 
 
 
 
De volgende vergadering staat gepland voor dinsdag 1 september 2009 om 19.30 uur 
in de B en W kamer van het stadhuis te Weert. 
 


